
                Masfjorden kommune 
 
 

Møteprotokoll 

for 

Kommunestyret 
 

Møtedato: 29.10.2018 

Møtestad: Kommunehuset 

Møtetid: 12:00 - 15:30 

 
 
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Karstein Totland H Ordførar 

Frode Langhelle H Medlem 

John Torsvik H Medlem 

Wenke Fredheim Ekren H Medlem 

Lene Hansen Kvamsdal H Medlem 

Torill Torsvik Størkersen AP Varaordførar 

Ragnvald Tangedal AP Medlem 

Bjørn Egil Nordland AP Medlem 

Jon Hope Krf Medlem 

Siri Tangedal Kratzmeier Krf Medlem 

Geir Egil Haugsvær Sp Medlem 

Wenche Dåe Sp Medlem 

Janne Judith K. Sandnes Frp Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Bjarte Andvik H Medlem 

Atle Nordland H Medlem 

Arthur Reidar Sjursen AP Medlem 

Egil Kvingedal V Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Hildegunn Bjånes AP Arthur Reidar Sjursen 

Astrid Daae Kristiansen H Atle Nordland 

Ivar Holmaas V Egil Kvingedal 
  

 
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Rådmann Svein Helge Hofslundsengen, ass.rådmann Sveinung Toft og rådgjevar Anne Kristin 
Rafoss som førte møteboka. 

 

   

  



Sakliste 

Saknr Tittel 
        

055/2018 Godkjenning av innkalling og sakliste 

056/2018 Godkjenning av møtebok 

057/2018 Forvaltningsrevisjon – Kommunen som skuleeigar 

058/2018 Økonomisk rapportering - 2. tertial 2018 

059/2018 Kraftfondsbudsjettet for 2019 

060/2018 Høyringsvar på forslag til endringar i LVK sine vedtekter og kontigentgrunnlag 

061/2018 Referatsak 

  

  



055/2018: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 

   

   

29.10.2018 KOMMUNESTYRET 

Det vart gjort framlegg om Astrid Daae (H) og Bjørn Egil Nordland (Ap) til å skrive under møteboka. 
Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

KS - 055/2018 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjend 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

056/2018: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møtebok vert godkjend. 

   

   

29.10.2018 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

KS - 056/2018 VEDTAK: 

Møtebok vert godkjend. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



057/2018: Forvaltningsrevisjon – Kommunen som skuleeigar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

·  Kommunestyret sluttar seg til revisjonen sine konklusjonar og tilrådingar. 

· Kommunestyret ber rådmannen følgje opp forvaltningsrapporten ved å føreta ein 
intern gjennomgang av rapporten og tilrådde tiltak i skulesektoren og 
gjennomfører naudsynlege tiltak for å etablere rutinar og system for å lukke avvik 
som framkjem i rapporten. 

· Innan 1. mars 2019 vert rådmannen  beden om å kome med ei tilbakemelding til 
kommunestyret om korleis tilrådingane i rapporten vert/skal følgjast opp. 

   

   

22.10.2018 FORMANNSKAPET 

Forvaltningsrevisor Dag Inge Bøe møtte til denne saka og orienterte om rapporten. 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 075/2018 VEDTAK: 

·  Kommunestyret sluttar seg til revisjonen sine konklusjonar og tilrådingar. 
· Kommunestyret ber rådmannen følgje opp forvaltningsrapporten ved å føreta ein 

intern gjennomgang av rapporten og tilrådde tiltak i skulesektoren og gjennomfører 
naudsynlege tiltak for å etablere rutinar og system for å lukke avvik som framkjem i 
rapporten. 

· Innan 1. mars 2019 vert rådmannen  beden om å kome med ei tilbakemelding til 
kommunestyret om korleis tilrådingane i rapporten vert/skal følgjast opp. 

 
29.10.2018 KOMMUNESTYRET 

Forvaltningsrevisor Dag Inge Bøe møtte til denne saka og orienterte om rapporten. 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke.  

 

KS - 057/2018 VEDTAK: 

·  Kommunestyret sluttar seg til revisjonen sine konklusjonar og tilrådingar. 

· Kommunestyret ber rådmannen følgje opp forvaltningsrapporten ved å føreta 
ein intern gjennomgang av rapporten og tilrådde tiltak i skulesektoren og 
gjennomfører naudsynlege tiltak for å etablere rutinar og system for å lukke 
avvik som framkjem i rapporten. 

· Innan 1. mars 2019 vert rådmannen  beden om å kome med ei tilbakemelding 
til kommunestyret om korleis tilrådingane i rapporten vert/skal følgjast opp. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



058/2018: Økonomisk rapportering - 2. tertial 2018 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Skriv inn framlegg til vedtak her 

   

   

22.10.2018 FORMANNSKAPET 

Økonomisjef Kristian Moen møtte til denne saka og gjekk gjennom økonomisk rapport for 3.kvartal. 

Saka vart drøfta. 

Det vart jobba fram følgjande framlegg til  vedtak i møtet: 

2.tertialrapport med oppdatering av tal for 3.kvartal vert tatt til vitring. 

Framlegg til vedtak jobba fram i møtet vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 
 

FS - 073/2018 VEDTAK: 

2.tertialrapport med oppdatering av tal for 3.kvartal vert tatt til vitring. 
 
29.10.2018 KOMMUNESTYRET 

Økonomisjef Kristian Moen møtte til denne saka og gjekk gjennom økonomisk rapport for 3.kvartal. 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

 

KS - 058/2018 VEDTAK: 

2.tertialrapport med oppdatering av tal for 3.kvartal vert tatt til vitring. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



059/2018: Kraftfondsbudsjettet for 2019 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

1. Årsbudsjettet for kraftfondet 2019 vert fastset slik;  

 

1. Tildeling av frie midlar frå kraftfondet skjer ved hovudfordeling med søknadsfrist 15. juni, 
og handsaming av kraftfondstyret i september. 2.tildeling med søknadsfrist 1.november og 
handsaming i desember. Det vert opna for å ta opp hastesaker.  

 

   

   

22.10.2018 KRAFTFONDSSTYRET 

Saka vart drøfta. 

Rådmannen fekk fullmakt til å oppdatere kraftfondbudsjettet i tråd med drøftinga i kraftfonstyret. 

Framlegg til vedtak - med oppdatert kraftfondbudsjett - vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

 

KRFT - 014/2018 VEDTAK: 

1. Årsbudsjettet for kraftfondet 2019 vert fastset slik;  



1. Tildeling av frie midlar frå kraftfondet skjer ved hovudfordeling med søknadsfrist 15.
juni, og handsaming av kraftfondstyret i september. 2.tildeling med søknadsfrist
1.november og handsaming i desember. Det vert opna for å ta opp hastesaker.

29.10.2018KOMMUNESTYRET

Saka vart drøfta.

Framlegg til vedtak frå Kraftfondstyret vart samrøystes vedteke.

KS-059/2018VEDTAK:

1. Årsbudsjettet for kraftfondet 2019 vert fastset slik;

1. Tildeling av frie midlar frå kraftfondet skjer ved hovudfordeling med søknadsfrist 15.



juni, og handsaming av kraftfondstyret i september. 2.tildeling med søknadsfrist 
1.november og handsaming i desember. Det vert opna for å ta opp hastesaker.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



060/2018: Høyringsvar på forslag til endringar i LVK sine vedtekter og kontigentgrunnlag 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Masfjorden kommune sluttar seg til forslaga til endring av LVK sine vedtekter og 
kontigentgrunnlaget, og at desse endringane vert lagt fram for endeleg godkjenning under 
ekstraordinært landsmøte mai 2019, med verknad frå 1.1.2020.    

   

   

22.10.2018 FORMANNSKAPET 

Saka vart drøfta. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 

 

FS - 074/2018 VEDTAK: 

Masfjorden kommune sluttar seg til forslaga til endring av LVK sine vedtekter og 
kontigentgrunnlaget, og at desse endringane vert lagt fram for endeleg godkjenning under 
ekstraordinært landsmøte mai 2019, med verknad frå 1.1.2020.    

 
29.10.2018 KOMMUNESTYRET 

Framlegg til vedtak frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KS - 060/2018 VEDTAK: 

Masfjorden kommune sluttar seg til forslaga til endring av LVK sine vedtekter og 
kontigentgrunnlaget, og at desse endringane vert lagt fram for endeleg godkjenning under 
ekstraordinært landsmøte mai 2019, med verknad frå 1.1.2020.    

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  



061/2018: Referatsak 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

   

   

29.10.2018 KOMMUNESTYRET 

Grunngjevne spørsmål: 

Jon Hope (KrF): 

Me har ei tid lese i avisene om vindmøllepark i Stølsheimen. Me har og gjennom avisene registrert at  
Lindås kommune har gått mot ei slik utbygging. No har folk byrja spørja: Kva meiner Masfjorden 
kommune? Underskrivne har måtta svara at saka ikkje har vore drøfta i kommunestyret. Eg har og gått 
gjennom referata frå formannskapet, og har ikkje funne noko der heller om denne saka. 

I Masfjorden KrF sitt program for valbolken står:   

«Masfjorden har store areal og ein unik natur som må forvaltast til beste for framtida!» 

Dette er såleis ei sak me er opptekne av. Våre spørsmål vert difor: 

1. Kva har ordføraren tenkt å gjera med denne saka? 

2. Med den ålmenne interesse denne saka har, bør ho setjast på kartet, slik at 
kommunestyret kan få sagt noko om korleis det vil forvalta fjellområda våre til beste for 
komande generasjonar.        

Ordførar svarte på spørsmåla.  

Janne-Judith K. Sandnes (FrP): 

Etter at Matre symjebasseng opna att 01.10.18 har det komme tilbakemeldingar på manglande  
vedlikehald og reinhald. Eg er sjølv brukar av bassenget kvar veke og har registrert dette. Manglar 
som var oppstått i april i år før bassenget stengte, er framleis ikkje utbetra. Vi er av den oppfatning 
at dette ville vore høve til å utbetra i den perioden bassenget har vore heilt stengt frå midten av juni 
– november. 

For å nemne noko: 

·  Dusj som renn heile tida. 

·  Ventilasjon i tak, herregarderobe 

·  Øydelagt lås, toalett herregarderobe 

·  Manglar kuppel på lys, badstove 

·  Laus lettvegg, herregarderobe 

·  Defekt dørstoppar på garderobedør til basseng. 

·  Garderobar, inngangsparti og basseng er skittent. 

·  Manglar kostar for reinhald. 

·  Flisar som er losna i dusjane. 

·  Handikaptoalett vert nytta som lager for vaskemiddlar og anna utstyr, er dette greitt ? 

Vi reagerte også på at klorin og salmiakk var plassert saman på bøttekottet som er tilgjengeleg for 
alle som brukar bassenget og skal vaske etter seg. I utgangspunktet er ikkje dette vaskemiddel 
som normalt bør brukast til reinhald av golv og benkar etter bruk. Med fare for at klorin og 



salmiakk vert blanda kan det oppstå farleg gass kloramin. 

Tenleg vaskemiddel saman med vaskekostar, filler og ein kort vaskeinstruks bør stå lett 
tilgjengeleg på bøttekottet, slik at dette reinhaldet vert ivaretatt på ein god og hensiktsmessig 
måte. 

Vi har eit fint basseng i Masfjorden, og vi ønskjer at dette skal vedlikehaldas og takast vare på. 
Når skular/barnehagar, idrettslag og andre brukargrupper lånar bassenget, ønskjer vi at det skal 
vere reint og vedlikehalde. Vi veit også at når dette ikkje vert gjort oppstår det lett enda meir 
«slurv» og skader og vedlikehaldskostnadane kan på sikt verte store. 

Har Masfjorden kommune avtale om vedlikehald og reinhald av Matre symjebasseng ? Vert dette 
oppfylt frå kommunen si side? Om ikkje det føreligg noko slik avtale, ber vi om at Masfjorden 
kommune tar ansvar og syter for at vedlikehaldet og reinhaldet av bassenget vert ivaretatt 
framover. 

Det har også vore gjeve lovnad om at temperaturen i bassenget skal ligge rundt 28 grader. Dette 
er unntaksvis. Temperaturen ligg rundt 26 grader, noko den også var sist eg sjekka 24.10.18. 
Dette er i kaldaste laget. Er det noko grunn for at temperaturen ikkje kan ligge på 28 grader slik at 
fleire kan nytte bassenget utan å fryse?  

Rådmann svarte på spørsmåla. 

Referatsaker: 

Skriv 1: Underskriven samarbeidssamtale 

Skriv 2: Supleringsval til Eldrerådet 

Skriv 3: Klage på kommunestyrevedtak 050/2018 

Skriv 4: Oversendes til kommunen som rette instans - Byggesak - Masfjorden - Stordalshammeren 

Skriv 5: Kjøpekontrakt - Salg av einendom - kontorlokaler 

Skriv 6: Regionråd 6-2018, fredag 26.oktober 

Skriv 7: Statsbudsjettet 2019 - kommuneopplegget 

Skriv 8: Nasjonal ramme for vindkraft på land - lokalt innspel frå Masfjorden 

Orientering frå rådmannen: 

·  Økonomisjef Kristian Moen orienterte om arbeidet med budsjett 2019 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

KS - 061/2018 VEDTAK: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

  



Rett utskrift frå møteboka frå kommunestyret 29.10.18  vert vitna: 
 

 

 

_____________________

Karstein Totland 

ordførar 

 

_____________________ 

Astrid Daae 

kommunestyremedlem 

 

_____________________ 

Bjørn Egil Nordland 

kommunestyremedlem
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